
Herlev
Kommune

Kildegårdskolen
Telefon

44 52 55 50
44 52 56 00

Kildegårdskolens - Skolebestyrelsesmøde

Mødeindkaldelse Dato: 8. februar 2024 Tid: 17:15-20:00

Mødested, afd. Øst

Forplejning Camilla

Skolebestyrelsens
medlemmer:

Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne Petersson,
Niels Egebjerg, Maria Jakobsen, Pia Larsen, Rune Barslund, Mathias Agtbøl, Mille
Birkebæk

Kommunalbestyrelsens
repræsentant

Hanne Bjørn

Tilstede

Afbud

Ikke meldt afbud

Referent Jonas Skjødt/Persheng Jamour

Ordstyrer Lisbeth

Indbudte

Dagsorden
1. Kl. 17:15 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af mødeleder og ordstyrer 2

2. Kl. 17.20 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummerer aktioner 2

3. Kl. 17:20 Meddelelser 2

4. Kl. 18:00 Rettighedsrådet 2

5. Kl. 18:15 Ny ferieplan for 2024/2025 2

6. Kl. 18:20 Princip for klassedannelse 3

7. Kl. 18:45 Princip for SFO og klub (faciliteret) 3

8. Kl. 19:45 Indkomne forslag 4

9. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 4

10. Næste møde d. 13. marts 4

11. Evt. 4
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1. Kl. 17:15 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af
mødeleder og ordstyrer

Referat:

Referat er godkendt

2. Kl. 17.20 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummerer aktioner

Niels og Knud laver video

3. Kl. 17:20 Meddelelser

Elevråd

Udskoling:

● ikke møde siden sidst
● Udskolingens elevråd har udarbejdet regler for udgang i 12 frikvarteret og de er blevet godkendt af

personalet:
○ 7. kl onsdag
○ 8. kl man, tirs, tors, fre
○ 9.kl alle dage

Fælleselevrådsmøde:

● Folder fra skoletopmødet uddelt

Øst:

● ikke møde siden sidst
● Det lille elevråd har inviteret skolelederen på besøg

Medarbejderrepræsentanter

Danmarksindsamling:

God dag og god uge. For første gang var det fælles featureuge for hele skolen og det gik rigtigt godt. Gode værksteder.
Stort fremmøde på dagen - Der blev indsamlet 48.150,-

MOT: Oplæg fra MOT Danmark i udskolingen ift trivsel blandt udskolingseleverne.

Der har været valg til TR for lærerne: Pia Larsen er genvalgt som TR og Rune Barslund er genvalgt som TR suppleant.
Tillykke!

Ledelse

Rådet for Sikker Trafik inviterede Jonas til et møde for at høre om en skoles arbejde med trafik. Jonas orienterede om
skolens trafikfolder og om hvor vi lykkedes og hvor det er sværere.

BDU og Familie- og forebyggelsesudvalget var til KL's børnetopmøde i Aalborg. Jonas deltog som repræsentant for
skoleledelserne i Herlev.
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Bestyrelsesformand

Trafiksituation ved vest: Der bliver sat skilt op ved den gule linje.

2. marts er der fællesmøde for forældrerepræsentanterne i skolebestyrelserne i Herlev

Hovedbeklædning i timerne: Bestyrelsen opfordrer eleverne til at tage kontakt til deres lærere og evt den nærmeste
leder

Skoleråd

Næste møde er den 14. marts. Lisbeth deltager

Sammen om Skolen

Næste møde 22. februar

Andet

4. Kl. 18:00 Rettighedsrådet

Ansvarlig: Mathias og Mille

Formål:
Skolebestyrelsen præsenteres for den seneste referatvideo fra Rettighedsrådet og får en status på arbejdet i Rådet.
Hvis der er ting, som Rettighedsrådet gerne vil have drøftet i bestyrelsen, kan disse også bringes ind i bestyrelsen her.

Referat:

Ny rettighedsvæg på vest og øst.

5. Kl. 18:15 Ny ferieplan for 2024/2025

Ansvarlig: Camilla

Baggrund:

Forvaltningen er blevet bekendt med, at der er 199 skoledage i stedet for 200 skoledage i skolernes ferieplan for
skoleåret 2024/2025. Vi foreslår derfor, at vi annullerer fridagen fredag d. 6. juni 2025 (dagen efter
Grundlovsdag), så det stemmer overens med 200 skoledage

Formål:
Skolebestyrelsen tager stilling til, om forvaltningens forslag kan godkendes.

Bilag: Ændring i skolernes ferieplan 2024-2025.pdf

Referat:
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https://drive.google.com/file/d/1ZyCar8ft8jFksOEMMMqWQKX33eWB14dQ/view?usp=drive_link


Skolebestyrelsen drøftede muligheder for at lægge dagen omkring jul, men vurderede, at det ikke var hensigtsmæssigt.

Skolebestyrelsen godkender forvaltningens ændringsforslag

6. Kl. 18:20 Princip for klassedannelse

Ansvarlig: Maria

Baggrund:

På seneste møde gav Skolebestyrelsen input til skolens udkast til et opdateret “Princip for klassedannelse”, som
erstatter de to principper for hhv Klassedannelse og sammensætning til ét fælles princip omhandlende alle
klassedannelser, inkl. sammenlægninger, opstart af nye klasser ved skolestart i børnehaveklassen samt klassedannelse i
udskolingen.

På baggrund af drøftelser og input fra bestyrelsesmødet i januar 2024 har skolens ledelse udarbejdet et udkast til et
samlet princip.

Formål:
Skolebestyrelsen

- Tager stilling til om princippet kan godkendes
- Drøfter formidling af princippet

Bilag:

Princip for klassedannelse - opdateret udkast

Referat:

Bestyrelsen gennemgik indkomne ændringsforslag og rettede princippet til.

Bestyrelsen har godkendt princip for klassedannelse og lægger det på hjemmesiden

7. Kl. 18:45 Princip for SFO og klub (faciliteret)

Ansvarlig: Jonas og Camilla

Baggrund:

Der er behov for en opdatering af princippet for SFO og klub, hvilket også er lagt ind som en hensigt under Nordea
Fondens bevilling til opdatering af udearealerne.

Formål:
Skolebestyrelsen

- får en præsentation af det eksisterende princip (koblet til Nordeafonden)
- dialog i små grupper om eksisterende princip
- drøfter processen for udarbejdelse af princippet. Herunder brug af Sammen om Skolen (fokus på input fra

medarbejdere og elever)

Bilag:

Princip for SFO og Klub på Kildegårdskolen.pdf (aula.dk)
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https://docs.google.com/document/d/1qd0S7pAwYdUxBWwM82iL_fKAgmPdQAma6cXUmWAZt0g/edit?usp=drive_link
https://kildegaardskolen.aula.dk/sites/kildegaardskolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20for%20SFO%20og%20Klub%20p%C3%A5%20Kildeg%C3%A5rdskolen.pdf


Referat:

Bestyrelsen drøftede det eksisterende princip og udvalgte nedenstående emner, der kan drøftes i nedenstående
gruppe.

● Udeleg, bevægelse, DGI certificering
● Værksteder: kreative, bevægelse
● Ture ud af huset
● Kost og sundhed (f.eks. eftermiddagsmad)
● Fællesskaber
● Motivation og trivsel

Bestyrelsen besluttede at lave det som et Sammen om Skolen projekt og at starte med medarbejdere og ledelse.
Punktet tages op på et kommende møde.

8. Kl. 19:45 Indkomne forslag

Ansvarlig:

Følgende forslag er modtaget:
Bestyrelsen har modtaget en henvendelse fra en forælder, der efterspørger mere sund kost i SFO og klub

Formål:

Skolebestyrelsen drøfter forslagene, herunder om og hvordan der arbejdes videre med dem.

Referat:

Bestyrelsen tager henvendelsen med i udarbejdelsen af Princip for SFO og klub

9. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen
Husk at skrive ud (internt) hvad der er aftalt ift aktioner

10.Næste møde d. 13. marts

Punkter til kommende møde:

● Kontaktforældremøde

11.Evt.

Skolefoto
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